
Protokoll, styrelsemöte Vårberg-Skärholmens Scoutkår 4/2019-05-27

Fyra personer ur kårstyrelsen närvarade

§ 1 Mötets öppnande
Kårordförande (KO) hälsade välkommen, och öppnade mötet.

§ 2 Val av mötesordförande
Till mötesordförande valdes KO.

§ 3 Val av sekreterare
Mötessekreterare valdes

§ 4 Val av protokolljusterare
Justerare enligt bilaga 1

§ 5 Fastställande av dagordning
Dagordningen godkändes med rätt att göra tillägg under § 15, Övriga frågor

§ 6 Godkännande av tidigare protokoll
Finns inget att godkänna

§ 7 Rapporter
1. KO/Förvaltning

a) Mycket tid har gått åt till att förbereda valborg
b) Har kollat vad Stadsdelsförvaltningen tänker om framtida valborg (planerat bygge

av stadspark på “Tippen”) och påverkan för oss.
c) Vakterna som kom ut under kvällen var utkommenderade av

Stadsledningskontoret.
d) Sett till att inbjudan till 5-årsjubileumet kom upp på stadsdelsförvaltningens

facebook sida
e) Rapporterat av valborg till stadsdelsförvaltningen då det är lite brådskande att få

ut bidraget. 5-årsjubileumet är dock inte avrapporterat ännu.
f) Lagt mycket tid på att nå konsulentchefen för att försöka få rätsida på pengarna

till sommarlovsaktiviteten.



2. Postmottagare
a) Svar på div. av våra förfrågningar samt ett från medborgarvärdarna i dag. Det

senare handlade om ett evenemang vid sjukhemmet 29/6 kl. 12-15 som heter
“Lär känna din granne”. Ett evenemang vi tycker att vi ska vara med på och
kanske hålla i några aktiviteter t.e.x livlinebowling, livlina-rockring samt
golfbollskastning alla aktiviteter från Vårgården (5-årsjubileumet) som redan är
klara och kräver minimal insats av oss. Vårt deltagande hänger emellertid på om
vi kan få fram tillräckligt med ledare.

3. Kassör/ekonomi
a) Trassel med utbetalningarna av föreningsstödet. Stadsdelsförvaltningen har rätt

bankgiro men lyckas ändå inte få ut betalningen till oss. Börjar bli lite akut då vi
har räkningar för ca 3000:- plus hyra.

b) De pengar (1500:-) vi var lovade från Scouternas projekt från flykt till trygg fritid
verkar vara svåra att få ut. De vill ha det kvittoredovisat, och vi ska be om tillstånd
före varje köp av låneutrustning. Så KO har tackat nej.

c) Obetalda medlemsavgifter betalda. En faktura ska skickas ut. Tre medlemmar
kan vara avregistrerade för sent, vi får ta kostnaden.

d) Kostnaden för bankkontot har höjts rejält från 909 till 1200 :- plus att de har tagit
ut avgifter för överföring till PG. Bankkontoret i Skärholmen kommer dessutom att
lägga ner.

e) Kassarapporten som omfattar lång tid pga inställda möten och har ett ingående
saldo på 752,64 kr per 2019-03-14 och ett utgående saldo på 1357,62 kr per
2019-05-27

4. Medlemsregistrerare
a) Missat att avregistrera ett antal medlemmar i tid. Något som gör att vi kommer få

betala avgiften till Distrikt och Förbund för den här terminen. De är avregistrerade
nu.

5. Hemsidan
a) På hemsidan inget nytt. Uppmaning, återigen, till alla kolla MoRå:s hemsida inför

flytt till ny plattform.

6. Facebook
a) Har gjort en del uppdateringar

7. Avdelningar, varierande närvaro mot slutet av terminen.
↪ Skogstrollen

- Tappat 4 barn
- Varit på Kårövernattning
- Fortsatt med väggmålningen
- Gjort en sågbock
↪ Småtrollen
- Varit på Kårövernattning
- Övat på kompass



§ 8 Beslutsrapportering
§ 9 GDPR so far

KO  försöker att rensa löpande i Kårens mejler
KO har fortsatt rensningen i egen privat mejl, från kårrelaterat.

§ 10 Avrapportering valborg
Bilaga 2

§ 11 Avrapportering 5-års jubileumet
Väldigt dåligt deltagarantal, inga egna scouter alls! Kolliderade med vårfest på
Söderholmsskolan. Däremot några andra intressenter som fick kontaktuppgifter. Bra
planerat och genomfört arrangemang ändå trots brist på deltagare. En av Scouternas
konsulenter kom dit sista timmen för att informera intresserade. Bra att hen fick se hur
det ser ut och att vi inte överdriver.

§ 12 Protokoll extra KST hur går det?
Ingen visste, kollat i skrivande stund och det var inte undertecknad utan XXXXX som var
vald till sekreterare.

§ 13 Datum för ledaraktivitet? Ska vi stå fast vid den 14/6?
Trots allt konsert den kvällen, så förslag om att byta till 12/6 istället. Läggs ut i tråden,
inget beslut togs. Däremot diskussion om vi kanske ska byta gren och flytta det därifrån.

§ 14 Rutiner för styrelsearbetet
Vi måste hålla oss till det vi har beslutat i policyn om justering av protokoll så de inte blir
släpande. Blir svårt att revidera/godkänna så långt i efterhand.

§ 15 Övriga frågor
Fråga från konsulenten om Mälarhöjdens ena hus vid Skärholmens gård är av intresse för
oss? Men de hade pratat om renovering, då börjar det låta dyrt. Nej tack.
Bokföringen: KO går igenom 2017 nu.

§ 16 Tid för nästa möte
2019-06-17 kl. 19

§ 17 Mötet avslutas
Ordförande tackar för visat intresse och avslutade mötet

Mötesordförande:_____________________________________________________

Styrelseledamot:_____________________________________________________



Beslutsammanfattning

Paragraf Beslut Utförare Status

4/2019 § 7, 2 b
Samordna vårt deltagande på “Lär känna
din granne”. KO Avklarat

4/2019 § 13
Samordna ev. byte av datum för
ledaraktivitet KO Avklarat

2/2019, § 7,
punkt 3 Öppna lägerkonto KO Ej genomfört

§ 17 Scoutföräldrar ska hädanefter bjudas in till
kårstyrelsemötena KO Ej genomfört

1/2019, § 14 Skapa skrivna rutiner kring “Trygga möten”
och utdrag ur polisregistret KO Ej genomfört

2/2019, § 7,
punkt 3

Söka medel ur Scouternas Ljus och
valinsamlingsmedel KO

Lagts på is
eftersom vi inte
uppfyllde kriterierna
trots allt.



Bilaga 1

1. Mötet utser en protokollsjusterare
2. Mötessekreteraren färdigställer mötesprotokollet inom två veckor från att det hölls och

delar sedan protokollet med den utsedde protokollsjusteraren via dokumentets
delafunktion (bild 1).

3. Protokollsjusteraren justerar protokollet så snart som möjligt men allra senast tre
veckor efter att mötet hölls.

4. Protokollsjusteraren delar därefter protokollet med dem som närvarade vid mötet via
dokumentets delafunktion (bild 1).

5. De övriga deltagarna går igenom protokollet och kommer om nödvändigt med
kommentarer så snart som möjligt men allra senast fyra veckor efter att mötet hölls.
Kommentarer lämnas genom “Infoga kommentar” (bild 2) och märks med den
kommenterandes namn om kommentatorn inte gått in i dokumentet via sin egen
inloggning.



6. Protokolljusteraren sammanställer de kommentarer som inkommit och gör eventuella
ändringar i protokollet utifrån dem. Observera att alla kommentarer som inte rör stavning
eller grammatik bör diskuteras med den som kommenterat.

7. Efter att eventuella kommentarer införlivats i dokumentet skrivs det ut och tas med på
nästkommande möte med Kårstyrelsen för påskrift av mötesordförande och en annan
styrelseledamot.



Bilaga 2
Valborg 2019
Resultaträkning
Intäkter

Swish 610,00 kr

Burkar 733,00 kr

Chokladhjul 524,00 kr

Marshmallows 489,00 kr

Föreningsstöd 5 000,00 kr

Summa intäkter 7 356,00 kr

Utgifter

Polistillstånd 700,00 kr

Diesel 923,41 kr

Bensin till elagg 195,00 kr

Ved+tändved 289,40 kr

Ljudutrustning 1 000,00 kr

Facklor 100 st 2 144,00 kr

Presenningar 3 st 219,70 kr

Bräda till Lyckohjul 140,00 kr

Grillpinnar 358,80 kr

Grisfria marshmallow 140,20 kr

Marshmallow 238,00 kr

Dryck 60 st +tillbehör marshmallow 253,50 kr

Godispåsar 20 st* 200,00 kr

Chipspåsar 20 st* 160,00 kr

"Remmar" 2 kg** 179,80 kr

Chokladkakor 20 st*** 400,00 kr

Klubbor 4,2 kg' 379,83 kr

Summa utgifter 7 921,64 kr

Vinst/förlust −565,64 kr



Kommentar
Kommentar till detta att just i år är det svårt att veta om vi gått med vinst eller förlust eftersom en del av
de kostnader vi haft för valborg kommer att täckas av delar av föreningsstödet för 5-års jubileumet.

Vi har t.ex beviljats 500 kr för marshmallow, 1 200 kr för grillpinnar och 300 kr för ved till 5-årsjubileumet.
Inkomster som till stor del kompenserar för en del utgifter som vi haft för valborg.

Tänker man på det sättet så har vi nog gjort en liten vinst på ungefär 1 600 kr.

*Första pris burkar

**Andra pris burkar

***Första pris Lyckohjul

‘Andra pris lyckohjul och tredjepris burkarna


